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Mødedato: d. 27. maj 2024  Mødetid: 19:00-21:00  Mødested: 8. klasse 

Mødedeltagere: Bestyrelse, ledelse, forældrerådsrepræsentant og personalerepræsentanter 

Mødeindkalder: Bestyrelse 

Modtagere af referat: Mødedeltagere og offentliggørelse 

Referent: Anne-Mette Thorsager 

 

Deltagende:  

• Bestyrelse: Hanne Uhrenholt, Mark Baumann, Kim 

Ørndrup, Kasper Høgh, Stefan Kær, Trine Lund og 

Anne-Mette Thorsager 

• Ledelse: Vickie Visbech og Nanna Dalby 

● Forældrerådsrep.: Mark Baumann 

● Personalerep.: Britta Grønhøj, Emil Crone, Karina M. 

Nielsen og Pernille Nedertorp 

 

Afbud:  

● Bestyrelse:  

● Ledelse: Berit F. Lynderup 

● Forældrerådsrep.:  

● Personalerep.:  

 
Dagsorden 

 
1. Velkommen v. bestyrelsesformand 

Det er første ordinære møde efter generalforsamlingen, så velkommen til Mark.  
 

2. Orientering fra friskole ved skoleleder herunder budgetopfølgning v. viceskoleleder  
(15 min) 
I morgen er der tilsynsmøde i børnehaven. BF og NB deltager i. 

Vi har tidligere drøftet det, at børnehusbetalingerne går gennem kommunen. Det betyder, 

at vi først efter nogle måneder kan se, hvis nogle har restance. Pr. 1. august overgår 

betalingen til os selv, så det bliver nemmere for os at følge med i betalingerne. 

Branddøre – det er muligt med en ABL løsning på dørene i gangen, som lukker automatisk i 

ved røgudvikling, således at børnehaven er en selvstændig brandcelle. Det betyder, at vi 

godt må bruge kiler i dørene inde i Børnehaven. Elektriker sætter alarm op udenfor, så vi 

kan høre brandalarmen på legepladsen. 

Vi har pt slået to stillinger op. Vi mangler et barselsvikariat og en skolemor. Der er rigtig fin 

interesse og der har været fint med besøg. Der er lavet plan for ansættelsesproces.  

Vi har lavet en præcisering af vores praksis på vores ventelisteblanket, således at 

proceduren herfor er tydelig.  

Der er lavet undervisningsmiljøvurdering. Det er lovpligtig hvert. 3. år. Vi har ikke kigget ind 

i den endnu. Vi arbejder videre hermed. 

Nu afskaffes undervisnings-paratheds-vurderingen fra kommende skoleår. Det er vi rigtig 
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glade for.  

MUS er afsluttet. VV har overtaget de sidste fra BF. Vi har brugt en ny form, så den skal 

evalueres i pæd-råd, tap og børnehus. Efterfølgende tages drøftelserne med på SU.  

Tidsregistrering bliver lovpligtigt inden længe, hvor ledelsen skal kunne følge med i, hvorledes 

arbejdstiden bliver brugt. Vi arbejder pt med vores egen model, da der ikke er et system, der 

er justeret helt til formålet endnu. Vi afventer og ser, om vi skal købe et system, når de bliver 

bedre.  

3. Orientering fra Børnehus v. afdelingsleder (10 min) 
I morgen har vi tilsynsopfølgning. Tilsynsførende har været her for et par uger siden og lavet 

observationer.  

Årsnormerne er næsten færdige, så mødeplanerne 2024/2025 er klar. Ligeledes er årshjulet 

klar.  

Vi har inviteret til "klæk en kylling", som også er en del af vores grønne projekt. Vi afslutter det 

med en kyllingefest, hvor dagplejerne også deltager.  

I kommende skoleår skal vi have et tættere samarbejde med en nærtliggende privat 

børnehave.  

Gruppefordelingen for næste år er lavet - yngste (Ann, Nanna og Anne), mellem (Maja og 

Sonja), ældste (Nanna og Britta).  

Vores barselsvikar skal ud at rejse, så vi får brug for at søge en barselsvikar i løbet af efteråret.  

Pt har vi 32 børn i børnehaven.  

Vi har haft fælles bedsteforældredag for hele Børnehuset - der var 140 besøgene. Vi havde en 

dejlig dag og vi er glade for den store opbakning.  

Personaleinput: 

Vi har fokus på at inkludere nye børn, så de får en god start.  

Vi glæder os til vores udearealer er færdige, men vi er så heldige med de nærmiljøer vi har - 

Hvolris, frugtlunden, skoven m.v.  

Grupperne arbejder med lidt forskellige lige nu. Spirrevipperne har natur og science med 

”projekt klæk kylling” om onsdagen, hvor dagplejerne er der, og hele bhv arbejder med 

projektet om fredag. Spradebasserne arbejder med forår i Natur og science projekt. De er ude 

og fornemme foråret, så blomster, dufte foråret m.v.. Spilopperne har fokus på at skulle starte 

i skole om lidt. De besøger 0. klasse fire gange, hvoraf de to af gangene er sammen med deres 
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heste.  

Hele bhv tager på tur i morgen.  

4. Indskolingen orienterer om, hvad de særligt er optagede af lige nu og evt. gerne vil have 

bestyrelsens perspektiv på (15 min) 

Vi har haft særlig fokus på temadagene. De har fyldt meget. Vi synes, at vi har været omkring 

nogle gode emner. Vi har haft en masse fede ture ud af huset, men det har også været 

udfordrende for nogle af børnene, at dagene er anderledes, og at vi har været mange sammen.  

”Starteren” fylder. Balancen mellem at få givet de børn, som har det svært, en god skoledag, 

samtidig med at vi skal tænke på klassefællesskabet, er svær.  

Vi har haft en rigtig dejlig lejrtur. Det er dejligt, at vi mærker opbakning fra forældrene. Vi 

lægger meget arbejde i at forberede børnene, så de får en god tur. Det mærkes op i 

mellemtrinnet, at indskolingen får nogle gode erfaringer med lejrture.  

Vi ser frem til at få afsluttet skoleåret godt, og er så småt begyndt at kigge ind i det nye 

skoleår. Vi glæder os til duo-ordningen, hvor vi skal være to personaler i nogle timer. Vi glæder 

os til at komme i gang med det og til at få forventningsafstemt.  

Tema: Hvordan får vi fyldt klasserne i indskolingen? Bestyrelsen inviteres med i drøftelse heraf. 

Erfaringsmæssigt bliver klasserne fyldt på senere klassetrin. Har folk ude fra en idé om, at det 

kræver for meget at være forældre her på friskolen? Hvordan får vi skabt den rigtige historie i 

forhold til engagement og forventning? Men samtidig også en fortælling af hvad det giver, at vi 

har de arrangementer m.v. som vi har. Vi skal også have skabt fortællingen om, ALT det vi ikke 

skal som forældre i forhold til, hvad man skal på nogle andre friskoler.  

Kaffepause 

 

5. Bestyrelsens mødeplan 2024/25 (10 min) 

Bestyrelsen laver igen en video, som skal vises på forældremøderne i starten af 

næstkommende skoleår.  

Elevrådets formand og næstformand inviteres til ét bestyrelsesmøde - skolen placerer 

mødedatoen. 

Mødeplanen er gennemgået og godkendt. 

6. Friskolens fælles arrangementer 2024/25 (5 min) 
Gennemgået og godkendt. 
 
7. Status på det nye udeområde(10 min) 
De sidste brædder er kommet på børnehuset.  
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Der er arbejdsdag på fredag i børnehaven, hvor udeområderne klargøres.  
Vi forventer at få byggetilladelsen på legeredskaberne i næste uge. 

 
8. Planlægning af indvielsesfest i september (15 min) 
Personalet er inddraget i forhold til at arrangere noget til dagen.  
Der er mødepligt for eleverne.  
Menu drøftet - VV går videre med priser. 
VV og BF inviterer AMT og HU til møde, hvor vi planlægger yderligere. 
 
9. Eventuelt  

 
 


